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Higher Education

Higher education has given ample proof of its viability over the centuries and of its
ability to change and to induce change and progress in society.

Owing to the scope and pace of change, society has become increasingly knowledge-
based so that higher learning and research now act as essential components of cultural, socio-
economic and environmental development.

Higher education itself is confronted therefore with formidable challenges and must
proceed to the most radical change and renewal it has ever been required to undertake, so that
our society, which is currently undergoing a profound crisis of values, can transcend mere
economic considerations and incorporate deeper dimensions of morality and spirituality.

L'enseignement superieur

L'enseignement superieur a amplement prouve sa viabilite au cours des siecles et son
aptitude a s'adapter~ a evoluer et a engendrer Ie changement et Ie progres dans la societe. En
raison de l'importance et de la rapidite des changements auxquels nous assistons, la societe
est de plus en plus fondee sur Ie savoir. En effet, l'enseignement superieur et la recherche sont
desormais des composantes essentielles du developpement culturel, socio-economique et
ecologique.

C'est pourquoi l'enseignement superieur est lui-meme confronte a de formidables defis
et doit se transformer et se renover plus radicalement qu'il n'a jamais eu a Ie faire, de sorte
que notre societe, qui conna!t aujourd'hui une grave crise des valeurs, puisse transcender les
considerations purement economiques et integrer des dimensions plus profondes de morale et
de spiritualite.
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